
Punkt 8 Årsmötet 24

Hej
På årsmötet ville inte ordförande för mötet att jag skulle ta och diskutera
brister ii verksamhetsberättelsen.

Utan jag skulle inkomma med ett dokument vilka brister som jag ansåg
finns i verksamhetsberättelsen.
Jag har valt att endast kommentera med följande.
I verksamhetsberättelsen saknas det bland annat information om viktiga
händelser, beslut och användande av arvoden.

Jag anser det finns stora brister i verksamhetsberättelsen. Gäller även
tidigare års verksamhetsberättelser. Styrelsen måste bli tydligare och se
till att kommande verksamhetsberättelser innehåller punkter som normalt
ska finnas i berättelsen.

Christer Nilsson


